
 
 

Interpellation S – När avser SD, M, KD och Sjukvårdspartiet att stänga den 

psykiatriska slutenvårdsavdelningen i Hudiksvall? 

Styret SD, M, KD och Sjukvårdspartiet har stora problem med att bemanna den psykiatriska 
slutenvårdsavdelningen i Hudiksvall. Problemen tillväxer dessutom i oroande takt. Vid sidan av 
bemanningsproblemen går utvecklingen av mobila team inom psykiatrin inte i tillräcklig takt för att i 
någon mån kompensera för bemanningsproblemen. 
 
I en replik i tidningen Ljusnan (2024-09-18) skriver hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande (KD) 
följande angående nämnda situation i Hudiksvall: 
 

Ett uppdrag är beslutat i nämnden om mobila arbetssätt och ska 
återrapporteras till nämnden i höst. 
Det är för tidigt att stänga en avdelning innan mobil verksamhet är igång. 
Det vore inte patientsäkert. 
Om vi går över till psykiatriska mobila team kommer vi antagligen att 
behöva färre inneliggande platser. 

 
Det framgår således av uttalandet, att en övergång till psykiatriska mobila team kommer att inverka 
på tillgången till psykiatrisk slutenvård i framförallt norra Hälsingland. Det anges uttryckligen att det i 
dagsläget ”är för tidigt att stänga en avdelning” vid den psykiatriska slutenvården. 
 
Jag ställer följande frågor till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande: 
 

1. När ska psykiatriska mobila team införas inom psykiatrin i Hudiksvall? 
2. När ska den psykiatriska slutenvårdsavdelningen i Hudiksvall stängas ner? 
3. Hur ska behov av psykiatrisk slutenvård i Hudiksvall/norra Hälsingland tillgodoses när den 

psykiatriska slutenvårdsavdelningen i Hudiksvall stängs ner? 
 
Gävle 2024-09-18 
Jan Lahenkorva, S 
 
 


